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  PROTOKÓŁ  Nr XXIX/2017 

z przebiegu XXIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 

z dnia 27 kwietnia 2017 roku 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur powitał radnych, Pana Jana Makarewicza Zastępcę 

Burmistrza, Panią Anetę Nawracała Skarbnik Gminy, Pana Andrzeja Jokiela 

Przewodniczącego Rady Powiatu Świebodzińskiego, kierowników jednostek 

organizacyjnych, przedstawicieli mediów oraz pozostałych zaproszonych gości i otworzył 

obrady XXIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 1300. Jednocześnie 

stwierdził, że na sali obecnych jest 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji; /listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego 

protokołu/.  

 

Nieobecni: 

Andrzej Budych 

Jacek Woźny 

 

Do pkt. 2. 

 

Na obrady sesji przybył Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Budych. 

Aktualna liczba biorących udział w posiedzeniu: 14 radnych. 

  

Wybór Sekretarza obrad 

 
Przewodniczący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnej Alicji Dyllong (wyraziła zgodę) i zarządził głosowanie  - za pełnieniem 
przez radną Alicję Dyllong funkcji Sekretarza obrad dzisiejszej sesji Rady - głosowało 
14 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Sekretarzem obrad 

dzisiejszej sesji Rady została radna Alicja Dyllong. 

 

Do pkt.3. 

 

Przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił planowany porządek obrad: 

1.  Otwarcie sesji 

2.  Wybór Sekretarza obrad 

3.  Przyjęcie porządku obrad 

4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

7.  Interpelacje i zapytania 
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8.  Funkcjonowanie służby zdrowia w Gminie Zbąszynek: 

     a)  informacja z działalności za 2016 rok, w tym zestawienie kosztów 

     b) informacja z planu zadań do realizacji w 2017 roku  

9.   Program Współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi  

     podmiotami: 

     a) informacja z działalności w 2016 roku 

     b) informacja z planu zadań do realizacji w 2017 roku  

10. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Zbąszynek za  

      2016 rok 

11. Podjęcie uchwał: 

     a)  w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2017 rok (projekt nr 1)  

     b) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Świebodzin w formie dotacji celowej  

         na 2017 r. (projekt nr 2) 

12. Przyjęcie Obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 

      utworzenia Ośrodka Pomocy Społecznej w Zbąszynku oraz nadania Statutu i 

       Regulaminu Organizacyjnego 

13.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

14.  Oświadczenia i wolne wnioski 

15.  Zakończenie obrad 

 

Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz poinformował o konieczności wprowadzenia do 

porządku obrad czterech dodatkowych projektów uchwał.  

Radni nie zgłosili uwag. 

Porządek obrad po zmianie przedstawiał się następująco: 

1.  Otwarcie sesji 

2.  Wybór Sekretarza obrad 

3.  Przyjęcie porządku obrad 

4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

7.  Interpelacje i zapytania 

8.  Funkcjonowanie służby zdrowia w Gminie Zbąszynek: 

     a)  informacja z działalności za 2016 rok, w tym zestawienie kosztów 

     b) informacja z planu zadań do realizacji w 2017 roku  

9.   Program Współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi  

     podmiotami: 

     a) informacja z działalności w 2016 roku 

     b) informacja z planu zadań do realizacji w 2017 roku  

10. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Zbąszynek za  

      2016 rok 

11. Podjęcie uchwał: 

     a)  w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2017 rok (projekt nr 1)  

     b) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Świebodzin w formie dotacji celowej  

         na 2017 r. (projekt nr 2) 
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     c) w sprawie określenia warunków udzielania oraz wysokości stawek procentowych 

         bonifikat przy sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Zbąszynek 

         (projekt nr 3) 

     d) w sprawie przekazania skargi z dnia 21.04.2017 r. na działalność Rady Miejskiej w  

         Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 4) 

      e) w sprawie przekazania skargi z dnia 21.04.2017 r. na działalność Rady Miejskiej w  

          Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 5) 

      f) zmieniająca uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów  

         do nowego ustroju szkolnego (projekt nr 6) 

12. Przyjęcie Obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie  

      utworzenia Ośrodka Pomocy Społecznej w Zbąszynku oraz nadania Statutu i 

      Regulaminu Organizacyjnego 

13.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

14.  Oświadczenia i wolne wnioski 

15.  Zakończenie obrad 

 

Porządek obrad po zmianie przyjęto jednogłośnie. 

 

Do pkt. 4 

 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur poinformował radnych, że protokół przez czas trwania 

sesji będzie wyłożony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt. 14 porządku 

obrad. 

 

Na salę obrad przybył Jacek Woźny. 

Aktualna liczba biorących udział w sesji: 15 radnych 

 

Do pkt. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

 

 

Do pkt. 6 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz poinformował, że informacja z działalności 

Burmistrza Zbąszynka w okresie międzysesyjnym została przedłożona radnym w wersji 

pisemnej. /Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  
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W uzupełnieniu do sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym dołączona 

została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie międzysesyjnym 

/informacja z działalności referatów UM w okresie od 30 marca 2017 r.   

do 26 kwietnia 2017 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

Do pkt. 7 

Interpelacje i zapytania 

 

Pan Łukasz Szymański zgłosił prośbę o odnowienie poziomego oznakowania drogowego  

w ciągu ulicy Wojska Polskiego, a zwłaszcza na skrzyżowaniu z północną obwodnicą 

Zbąszynka (Bronikowo-Dąbrówka – Zbąszynek). Zdaniem radnego ww. oznakowanie zatarło 

się w trakcie zimy. Ponadto brakuje również znaków pionowych regulujących kwestie 

pierwszeństwa przejazdu w rejonie ścieżki rowerowej.  

Kontynuując wypowiedź Pan Łukasz Szymański zapytał o to na jakim etapie jest tegoroczne 

wykonanie ścieżki rowerowej Kosieczyn – Chlastawa? Radny zapytał czy zadanie to będzie 

realizowane w ramach współdziałania z Gminami Babimost i Kargowa? Czy też będzie ono 

realizowane z własnych środków wg kolejności? 

 

Pani Alicja Dyllong poruszyła kwestię konieczności naprawy drogi w Rogozińcu od nr 45  

w głąb wsi. Ponadto radna poinformowała, że na trzecim stawie w Rogozińcu osiedlił się 

bóbr, który niszczy efekty ostatniego remontu. 

 

 

Do pkt. 8  

 

Funkcjonowanie służby zdrowia w Gminie Zbąszynek      

a/  informacja z działalności za 2016 rok, w tym zestawienie kosztów 

b/ informacja z planu zadań do realizacji w 2017 roku 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że temat był szeroko omówiony na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 19.04.2017 r.   

 

W ramach przedmiotowego zagadnienia głos zabrał Asystent Burmistrza ds. służby 

zdrowia, który w pierwszej kolejności usprawiedliwił nieobecność zaproszonego na sesję 

Dyrektora Lubuskiego Oddziału NFZ w Zielonej Górze. Następnie Pan Krzysztof Krzywak 

przedstawił  najistotniejsze wnioski w zakresie ochrony i promocji zdrowia na terenie Gminy 

Zbąszynek, które realizowane będą w roku bieżącym. 

/Informacja pn.: Funkcjonowanie ochrony zdrowia w Gminie Zbąszynek 2016/2017 stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 

 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedstawioną informację. 
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Do pkt. 9  

  

Program Współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi  

     podmiotami: 

a/ informacja z działalności w 2016 roku 

b/ informacja z planu zadań do realizacji w 2017 roku  

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że ww. temat był przedmiotem posiedzenia Komisji 

Wspólnej w dniu 19.04.2017 r. 

Pan Jan Mazur zapytał czy radni mają pytania do omawianego tematu? 

Pytań nie zgłoszono. 

 

/Sprawozdanie z realizacji rocznego Programu współpracy Gminy Zbąszynek  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24.04.2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2016 

i 2017 stanowi załączniki nr 7 do niniejszego protokołu/. 

 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedstawioną informację. 

 

 

Do pkt. 10 

 

Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Zbąszynek za  

      2015 rok 

Podobnie jak w poprzednim przypadku Przewodniczący Rady przypomniał, że ww. temat 

został szeroko omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady. Następnie Pan 

Jan Mazur zapytał radnych czy mają oni dodatkowe pytania do ww. tematów? 

Pytań nie zgłoszono. 

 

/Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Zbąszynek w 2016 roku 

stanowi załączniki nr 8 do niniejszego protokołu/. 

 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedstawioną informację. 

 

Do pkt. 11 

 

               Podjęcie uchwał 

 

a. 

 

Skarbnik Gminy Aneta Nawracała przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian  

w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2017 rok (projekt nr 1). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektowanymi 

zmianami na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał 
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czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził 

głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIX/37/2017  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2017 rok. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXIX/37/2017 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2017 

rok została podjęta jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 

 

b.  

 

Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Świebodzin w formie dotacji celowej na 2017 r. 

(projekt nr 2). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się z projektem 

uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał 

czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził 

głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIX/38/2017  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Świebodzin w formie dotacji celowej na 

2017 r.  

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXIX/38/2017 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Świebodzin  

w formie dotacji celowej na 2017 r. została podjęta jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/. 

 

c. 

 

Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

określenia warunków udzielania oraz wysokości stawek procentowych bonifikat przy 

sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Zbąszynek (projekt nr 3).  

Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 

projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIX/39/2017  

w sprawie określenia warunków udzielania oraz wysokości stawek procentowych bonifikat 

przy sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Zbąszynek.  

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXIX/39/2017 w sprawie określenia warunków udzielania oraz wysokości stawek 

procentowych bonifikat przy sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność 

Gminy Zbąszynek została podjęta jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 
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d. 

 

Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

przekazania skargi z dnia 21.04.2017 r. na działalność Rady Miejskiej w Zbąszynku 

organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 4). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 

projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIX/40/2017  

w sprawie przekazania skargi z dnia 21.04.2017 r. na działalność Rady Miejskiej  

w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXIX/40/2017 w sprawie przekazania skargi z dnia 21.04.2017 r. na działalność 

Rady Miejskiej w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania została podjęta 

jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 12  do niniejszego protokołu/. 

 

e. 

 

Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

przekazania skargi z dnia 21.04.2017 r. na działalność Rady Miejskiej w Zbąszynku 

organowi właściwemu do jej rozpoznania (projekt nr 5). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 

projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIX/41/2017  

w sprawie przekazania skargi z dnia 21.04.2017 r. na działalność Rady Miejskiej  

w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXIX/41/2017 w sprawie przekazania skargi z dnia 21.04.2017 r. na działalność 

Rady Miejskiej w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpoznania została podjęta 

jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 

 

f. 

 

Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz przedstawił treść projektu uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego (projekt nr 6). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 

projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 15 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXIX/42/2017  

zmieniającą uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr XXIX/42/2017 zmieniająca uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego została podjęta 

jednogłośnie.  
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/Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt. 12 

 

Przyjęcie Obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 

utworzenia Ośrodka Pomocy Społecznej w Zbąszynku oraz nadania Statutu i 

Regulaminu Organizacyjnego 

 

Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz podsumował najważniejsze informacje na temat  

Obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie utworzenia 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Zbąszynku oraz nadania Statutu i Regulaminu 

Organizacyjnego. 

/Obwieszczenie stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/. 

Radny Marek Pych zapytał czy takie obwieszczenie dotyczy tylko statutów i regulaminów? 

Czy też innych wielokrotnie zmienianych uchwał? 

W odpowiedzi Zastępca Burmistrza poinformował, że forma obwieszczenia dotyczy 

generalnie aktów prawa miejscowego, które są publikowane w wojewódzkim dzienniku 

urzędowym. Obecnie czynione są starania w zakresie wygaszania starych uchwał  

i uchwalania nowych. 

Rada Miejska w Zbąszynku przyjęła do wiadomości Obwieszczenie  nr XXIX/1/2017 bez 

uwag. 

 

Do pkt. 13 

 

Odpowiedzi na interpelacje 

 

Pan Jan Makarewicz w pierwszej kolejności odniósł się do kwestii bobra, poruszonej przez 

radną Alicję Dyllong. Zastępca Burmistrza poinformował, że zwierze to jest pod ochroną  

i usunięcie go nie jest prostą sprawą. Aby móc to zrobić należy wystąpić do Regionalnego 

Dyrektora Ochrony Środowiska o zgodę na przeniesienie. W związku z tym Gmina będzie 

monitorowała temat i jeśli zajdzie taka potrzeba wystąpi o ww. zgodę. 

W kwestii konieczności remontu drogi Pan Jan Makarewicz nie zabrał głosu, informując że 

odpowiedzi na to pytanie udzieli Pan Burmistrz. 

 

Odpowiadając na zapytania radnego Łukasza Szymańskiego, Zastępca Burmistrza 

poinformował, że droga powiatowa  (w tym oznakowanie poziome) będą naprawiane  

w ramach gwarancji. Prace związane z oznakowaniem drogowym w pozostałej części miasta 

będą realizowane wg planu do 20 maja br. Pan Jan Makarewicz zachęcił tym samym do 

kontaktu z referatem infrastruktury technicznej, gdzie można zgłaszać wszelkie szczegóły 

związane z organizacją ruchu, ponieważ bezpieczeństwo jest niewątpliwie kwestią 

nadrzędną. 
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Odnosząc się do tematu ścieżki rowerowej Zastępca Burmistrza poinformował, że projekt 

 i pozwolenie na budowę ścieżki są gotowe. Wspólnie z Gminami Babimost i Kargowa, 

złożyliśmy wniosek o dofinansowanie budowy m.in. tego odcinka ścieżki. Niestety wniosek 

nie uzyskał dofinansowania. Gmina Babimost, jako lider wspólnego projektu złożyła 

odwołanie od tej decyzji.  W związku z tym termin realizacji zadania na dzień dzisiejszy nie 

jest określony. Pan Jan Makarewicz podkreślił fakt potrzeby realizacji inwestycji, która ma 

służyć mieszkańcom, ale należy też wziąć pod uwagę możliwości finansowe budżetu Gminy. 

 

Pan Łukasz Szymański zaznaczył pilną potrzebę realizacji inwestycji. Zapytał również czy 

obecna sytuacja przyczyni się do opóźnień w realizacji innych ścieżek, których realizację 

ustalono w kolejności? 

Zastępca Burmistrza oznajmił, że Gmina dokłada starań aby w zakresie realizacji inwestycji 

związanych z budową ścieżek rowerowych w pierwszej kolejności pozyskać środki z 

zewnątrz, jeśli okaże się to nie możliwe, to na miarę naszych możliwości będziemy 

realizować te zadania ze środków własnych.  Pan Jan Makarewicz poinformował, że 

szczegóły w sprawie przekaże Pan Burmistrz. 

W  ramach poruszonego tematu głos zabrał Pan Wojciech Półtorak, który oznajmił, że 

pozwolenie na budowę zostało wydane 22 grudnia 2016 r., więc wszystkie opowieści na 

temat rozpoczęcia prac w maju bądź czerwcu to tylko mrzonki. Zdaniem Radnego jeśli wolą 

rady będzie budowa ścieżki, to przegłosują kwestię dofinansowania zadania. Jeśli natomiast 

nie będzie takiej woli oraz środków w budżecie, to Burmistrz też nic nie zrobi. 

 

Do pkt. 14 

 

Oświadczenia i wolne wnioski 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady 

poddano analizie ocenę zasobów pomocy społecznej stworzoną w oparciu o analizę 

lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej.  

/Ocena zasobów pomocy społecznej stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/. 

 

Pan Jan Mazur zapytał radnych o pytania do przedmiotowego zagadnienia. 

W przedmiotowym temacie radni nie zgłosili żadnych pytań. 

 

Rada Miejska przyjęła przedstawioną informację przez aklamację. 

 

Radny Grzegorz Bielecki opuścił obrady sesji. 

Aktualna liczba biorących udział w sesji: 14 radnych. 

 

Następnie Przewodniczący Rady przypomniał o konieczności złożenia oświadczeń 

majątkowych. Kontynuując wypowiedź Pan Jan Mazur zapoznał radnych z korespondencją, 
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która wpłynęła do biura Rady Miejskiej w ostatnim czasie. /Informacja w przedmiotowym 

zakresie stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/. 

Podsumowując wypowiedź Przewodniczący Rady przypomniał radnym terminy majowych 

obrad Rady.  

  

Na koniec Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji 

Rady przez czas trwania sesji był wyłożony do wglądu i nie wpłynęły żadne uwagi co do jego 

treści. Następnie zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

- za przyjęciem protokołu z XXVIII zwyczajnej sesji Rady z dnia 30.03.2017 r. 

głosowano - 14 głosów „za”.   

Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że w wyniku głosowania protokół z XXVIII 

zwyczajnej sesji z dnia 30.03.2017 r. został przyjęty jednogłośnie w obecności 14 

radnych. 

 

Do pkt.15 

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1510 zamknął  XXIX 

zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Utrata                        Alicja Dyllong                                    Jan Mazur 

 

Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz Zbąszynka  

2. Sekretarz Gminy 

3. Skarbnik Gminy 

4. Przewodniczący Rady 


